
Protokoll fört vid Svenska Fjordhästföreningens Styrelsemöte  
via Teams 2024-03-05 

Närvarande: Anna Gehlin (vice ordförande), Cecilia Evaldsson (ordinarie), Gunilla Olander 
(ordinarie), Cathrine Nennestam (ordinarie), Frida Matsson (ordinarie), Annelie Svensson 
(ordinarie), Annika Klintberg (suppleant), Maria Ahlin (suppleant),  
 
Ej närvarande: Åsa Hugosson (suppleant), Lars-Göran Linde (suppleant) Pia Hermelin 
(suppleant) 
 
§ 218 Mötets öppnande  
Vice Ordförande Anna Gehlin hälsade alla välkomna mötet. 
  
§ 219 Dagordningen   
Dagordningen fastställdes och godkändes.  
  
§ 220 Justeringsman 
Annika Klintberg ersätter Anna Gehlin.  
BESLUT:  Annika Klintberg valdes att justera dagens protokoll.   
  
§ 221 Föregående protokoll  
Protokollen från 2024-02-22 gicks igenom och godkändes att läggas till handlingarna.  
Vi försöker att svara inom 5 dagar på protokollen som ska justeras för att kunna skickas ut 
innan nästa styrelsemöte. 
 
§ 222 Rapporter 

- Sekreteraren hade inget att rapportera. 
- Kassören rapporterade att revisionen löper på.  

 
§ 223 Jordbruksverket/SH 

- Jordbruksverket inget att rapportera. 
- SH har sin årsstämma den 25 maj 2024 på Lundsbergs Säteri, Kvänum som vi kan 

fundera på vilka som kan tänka sig att vara ombud och representera SFF till nästa 
styrelsemöte. 
 

§ 224 Kommittéer 
- Lill-Blakken/Redaktion 

Inget att rapportera mer än att nr 1-2024 precis är utskickat till alla medlemmar. 
- Medlemsansvarig 

Medlemslistorna fungerar någorlunda, svårt att få in adressändringar från 
lokalföreningarna. 

- Tävlingskommittén 
EM-ekipage: det är 8 st anmälda intressen att deltaga på EM-2024 för fjordhäst.  
Varav 1 redan hoppat av och 1 har inte tillräckliga kval. 
Lite oklart kring tävlingsreglerna vad gäller EM, men TK jobbar vidare. 
BESLUT: Att SFF sponsrar med 500 kr/ekipage till EM deltagande. 

- Avelsråd/Avelskommittén 
Inget att rapportera. 



- Proposition Grevagården 2024 är inte riktigt klara ännu. Beräkningarna är inte klara. 
- Stuterinamn 

En ansökan har inkommit från Tommy Hallestrand om stuterinamnet ”Bäckåkra”. 
Tommy H har ansökt genom SPAF att överta detta stuterinamn och det är godkänt 
från SPAF.  Nu vill Tommy även lägga till Fjordhäst till detta stuterinamn. 
BESLUT: Att godkänna stuterinamn ”Bäckåkra” innehavare Tommy Hallestrand, 
Årnarp Bäckåkra gård 380, 305 94 Halmstad. Kassören skickar faktura. (Bilaga 1) 
 
En ansökan har inkommit från Linda Hedlund om att Susanna Hedlund ska även stå 
som innehavare av stuterinamnet ”Finebacken”. 
BESLUT: Att Linda Hedlund ska inkomma med en ansökan underskriven till SFF, 
därefter kan vi godkänna delägare i stuterinamnet ”Finebacken”. Kassören skickar 
sedan faktura om 500 kr.                      (Bilaga 2) 

 
§ 225 FHI  
BESLUT: Att inköpa en tallrik till att dela ut under hingstpremieringen på Nordfjordeid 2024 
från SFF. Samt att dela ut medalj med sidenband i blått/gult på hingstpremieringen 
Nordfjordeid 2024. 
https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-
meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022 
 
§ 227 BRUNTE 
Camilla Perhult representerade SFF vid Brunte mötet den 25 februari i Sollentuna men har 
inte lämnat någon redogörelse till Anna Gehlin. Bordlades till nästa styrelsemöte. 
 
§ 228 AGRIA 
Anna Gehlin har försökt få kontakt med någon representant på Agria och börja diskutera 
nytt avtal. Men inte lyckats ännu. Återkommer till nästa styrelsemöte. 
 
§ 229 ÅRSSTÄMMAN 2024 
Alla dokument som ska skickas ut inför årsstämman ska Maria Ahlin skicka nu till alla 
lokalföreningarna.  
Två dokument ska bara godkännas av styrelsen först. 
Medlemsavgiftshöjning 2025 
En redogörelse över hur kostnaderna ökat de senaste 3 åren för SFF. 
Där det finns underlag för att styrelsen föreslår en medlemsavgifts höjning 2025 med 100 
kr/medlem, senior som junior.                  (Bilaga 3) 
Valberedningens förslag  
Valberedningens förslag har inkommit och vi sänder den vidare till lokalföreningarna för 
kännedom.                    (Bilaga 4) 
 
Alla dokument ska även sändas till ombuden när namnen har kommit in. Sekreterare och 
Maria A samarbetar om detta. 
 
En lista med alla pristagare har framtagits av Åsa Hugosson. Annika Klintberg ordnar med 
priser till ÅRETS pristagare när hon fått en lista på pristagarna. Blommor ordnar kassören 
med. 



Gunilla O och Cathrine N ordnar med inbjudningarna till de olika pristagarna. Fjordcupens 
vinnare ordnar Annelie Svensson med inbjudningarna. 
 
§ 230 OFFICIELL UTSTÄLLNING UNDER SM 2024 
En förfrågan har inkommit från arrangerande lokalföreningarna för Fjord SM 2024 att få 
anordna en officiell utställning och även inbjuda hästar som ej deltar på SM-tävlingarna. 
BESLUT: Att styrelsen ställer sig positiv till utställningen men arrangörerna måste komma in 
med en proposition för utställningen som stämmer överens med regelverket. 
 
§ 230 ÖVRIGA FRÅGOR 

- Leonora E 3680 har nu fått klart vems hennes far är och  
det är Höjgaards Nando FJH 782. 
Vi bordlade frågan och återupptar det vid ett senare styrelsemöte. 

 
- En fråga om att vi skulle CEM-testa alla våra verksamma fjordhingstar. 

Fjordhingstarna i Sverige blev fria på 1990-talet och det är ett tag sedan och många 
importer och betäckningar som är gjorda över gränserna på alla dess år. 
Styrelsen bordlade frågan till ett senare styrelsemöte. 

 
§ 228 Nästa möte 

- Nästa styrelsemöte är 1 april 2024 via Teams endast för att se till att allt är under 
kontroll inför årsstämman 2024. 
 

§ 229 Mötet avslutas 
Vice ordförande tackade de närvarande för mötet. 
 
 
 
Gunilla Olander Anna Gehlin  Annika Klintberg 
Sekreterare  vice Ordförande Justerare 

 

 


